
Záznam 
zo zasadnutia Komisie výstavby, územného rozvoja 

a regionálnej politiky  
zo dňa 22.1.2008 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny  
 
Zasadnutie otvoril predseda komisie a privítal prítomných členov komisie. K bodom programu 
zaujali komisia nasledovné stanoviská: 
1., Informácia o úlohách z akčného plánu 

- komisia berie informáciu na vedomie 
za: 14 

2., Dopravné problémy riešené na rokovaní s Magistrátom hl. mesta SR BA 10.1.2008- 
záznam 

- komisia berie informácie na vedomie 
za: 14 

3., MČ BA- Karlova Ves- Obchodná galéria Tesco- Lamač- oznámenie o začatí konania- 
spevnené plochy 

- komisia berie informáciu na vedomie 
- komisia doporučuje podporiť aktivitu TESC-a Lamač na vybudovanie ľavého 

odbočovacieho pruhu do TESC-a za križovatkou Harmincova Rázsochy v smere do mesta 
za: 14  

4., ENTO s.r.o., Jesenského 6, 04001 Košice- dopravno- urbanistická štúdia Lamačská brána- 
za osobnej účasti zástupcu spoločnosti 

- komisia berie informáciu na vedomie 
- komisia upozorňuje na MČ plánované vybudovanie zberného dvora v blízkosti OK 4 a teda 

nutnosť jeho napojenia vetvou na OK 4 
- komisia upozorňuje na plánovanú realizáciu úpravy križovatky cesty I/2 a cesty II/505 

v blízkosti OK 5 v rámci avizovanej výstavby BAUMAX-u v lokalite oproti krematóriu v k. ú. 
Záhorská Bystrica 

- komisia upozorňuje na nutnosť spracovania hlukovej štúdie v celej oblasti 
- komisia upozorňuje na platnú spracovanú dopravnú štúdiu výhľadového riešenia 

prepojenia Lamača a Dúbravky v križovatke Podháj- Hodonínska cesta a zároveň 
výhľadového nového riešenia vstupov do územia kolmou križovatkou v priestore medzi 
jestvujúcimi autoservismi Škoda- VW a Autosalón Ford. Dopravná štúdia bola spracovaná 
v zmysle konceptu ÚP hl. mesta SR BA investorom Top Car Machánek v novembri 1993.  

za: 14  
5., ENTO s.r.o.- žiadosť o vyjadrenie k PD pre ÚK zásobovanie pitnou vodou 1. etapa Lamačská 
brána- materiál bol predložený na rokovanie komisie 17.12.2007 

- komisia súhlasí 
za: 14 

6., ENTO s.r.o.- žiadosť o vyjadrenie k PD pre ÚK zásobovanie elektrickou energiou 1. etapa 
Lamačská brána- materiál bol predložený na rokovanie komisie 17.12.2007 

- komisia súhlasí 
za: 14 

7., ENTO s.r.o.- žiadosť o vyjadrenie k PD pre ÚK vodohospodárske objekty 1.etapa Lamačská 
brána 

- komisia súhlasí 
za: 14 

8., Ing. M. Jahodková a Ing.J.Jahodka, Stanekova 18, M.Jahodka, Súmračná 30, BA- žiadosť 
o stanovisko k PD prístavba, prestavba a nadstavba RD Vrančovičova 28 

- komisia súhlasí, zároveň však upozorňuje na skutočnosť, že z dôvodu stiesnených 
pomerov na tejto ulici je potrebné si vyžiadať súhlasné stanovisko vlastníkov susedných 
nehnuteľností 

za: 14  
9., Informácie 

- MUDr. J.Milošovič, Segnáre 33, BA- doplnok k odvolaniu proti UR Autosklo- Jurišta 



- p. starostka informovala členov komisie, že MUDr. Milošovič bol pri osobnom rokovaní na 
MÚ informovaný o postupe SSÚ v rámci správneho konania t.j. po podanom odvolaní boli 
vyžiadané stanoviská účastníkov konania a spis bude odstúpený na odvolací orgán- 
Krajský stavebný úrad, ktorý o ňom rozhodne 

- Príprava jednoduchej zastavovacej štúdie multifunkčného cyklistického štadióna- za 
osobnej účasti zástupcu investora boli členovia komisie oboznámení so zastavovacou 
štúdiou na umiestnenie cyklistického štadióna a to na ploche medzi jestvujúcim futbalovým 
ihriskom a športovou halou. Rozmer cyklistického oválu, ktorý zodpovedá aj podmienkam 
na usporiadanie MS bude 250m, atletický ovál 200m, výška haly cca 8m a zapustenie haly 
do zeme cca 1,5m. Predpokladaná kapacita haly bude 400- 500 divákov.  
- členovia komisie upozorňujú na nutnosť koncepčného riešenia aj okolia areálu t.j. 
vybudovanie parkovacích miest, revitalizácia Lamačského potoka a okolia a pod.  

- Návrh trasovania komunikácie C1 v UŠ Nový Lamač- materiál bude predložený na 
najbližšie zasadnutie komisie 

- Verejné zhromaždenie k PHSR dňa 31.1.2008- p. starostka pozvala členov komisie na 
verejné prerokovanie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja MČ do roku 2010 do 
priestorov kina Lamač dňa 31.1.2008 o 18,00 hod.. Prezentáciu bude viesť za spracovateľa 
Ing. Aufrichtová 

10., Rôzne 
 
 

Členovia komisie sa dohodli, že najbližšie zasadnutie komisie sa bude konať 18.2.2008 
o 16.30 hod.  
  
Zapísala : Ing. V. Rychtáriková                                                          Bratislava,  22.1.2008 
 
Overil    : Ing. Ľ. Lučenič    


